
HOOLEKOGU KOOSOLEK   7. november  2018.a

PROTOKOLL

Algus kell 18.00, lõpp 19.30

Koosoleku juhataja: Kaur Lohk
Hoolekogu liikmed: õpilaste esindaja Emili Järv
lastevanemate esindajad: Peeter Kalmet, Pille Maasik, Maria Pruul, Alo Johandi, Eimar 
Veldu, Härmo Põlluvee
õppenõukogu esindaja: Piret Kaare ja Inga Maasi 
Valla esindajad: Eero Alamaa, Merike Sisask
Külalisena kutsustud: SG direktori kt Taavi  Vilba
                                    haridustehnoloog Kairi Ainjärv

Päevakord:

 Hoolekogu esimehe valimine
 Ülevaade Opiq keskkonnast
 Kooli arengukava arutelu

Hoolekogu esimehe valimine

Hääletamisel hoolekogu esimehe kandidaadiks : Kaur Lohk 
Otsus: Hoolekogu esimeheks valiti üksmeelselt Kaur Lohk  aseesimehena jätkab Alo Johandi
Protokollijaks valiti 7.11.18 toimuval koosolekul Pille Maasik.

Ülevaade Opiq keskkonnast

Opiq keskkonda kasutavad Saku Gümnaasiumis seitsmendad klassid. Opiq keskkond on 
kasutusel käesoleval õppeaastal, et katsetada selle toimimist. Õpilaste seas tehtud küsitluse 
põhjal pooldab opiq keskkonda 70% seda kasutavatest õpilastest.

Hoolekogu ettepanek: viia läbi 2019 aasta kevadel küsitlus opiq keskonna 
toimimise/mittetoimise kohta  õpilaste ja õpetajate hulgas  ning edastada vajadusel  tulemused
Teadus- ja Haridusministeeriumile.

Kooli arengukava arutelu

Koostamisel on Saku Gümnaasiumi arengukava  aastateks 2018-2021. Tehti ettepanekud 
lisada tegevuskavasse eesmärgid/tegevused, mis toetaks  kaadri värbamist ning füüsilise 
keskkonna parandamist.

Otsustati: hoolekogu liikmed saadavad arengukava täiendamiseks ettepanekud 16.11.2018. 
ks. Koosolekul tehtud ja saadetud ettepanekute põhjal koostab Taavi Vilba arengukava 
tööversiooni.



Päevakorra väliste teemana arutelus:

Õpilasesinduse esindaja tegi ettepaneku võimaldada õpilasesindusel kaasa rääkida kooli 
kodukorra täiendamisel. 

Juhatas Protokollis
Kaur Lohk Pille Maasik


